

## **Trading Statement as at 30 September 2023**

All financial figures stated in this press release relate to unaudited and unreviewed financial statements prepared by management for the nine month period from 1st of January to 30th September 2023 (9 months 2023).

# QAR 517 million revenue achieved by Al Mahhar Holding in the first 9 months of 2023

- Al Mahhar capitalizing on the emerging opportunities in the Energy Sector in Qatar
- 89% of 9 months 2023 total revenue achieved in Al Mahhar's Energy sector servicing subsidiaries
- Strategic decision to reduce exposure to infrastructure sector
- Management confirms positive outlook in particular on its subsidiaries servicing the Energy sector

**Doha, Qatar, 5 November 2023** – Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. ("Al Mahhar" or the "Company"), a leading provider of specialized products and services to the energy and infrastructure sectors in Qatar, is pleased to provide a voluntary trading update for the nine month period from 1st of January to 30<sup>th</sup> September 2023 (9 months 2023). All financial figures stated in this press release relate to unaudited and unreviewed financial statements prepared by the management of Al Mahhar.

Al Mahhar achieved a total revenue of QAR 517 million in the first nine months of 2023. These revenue levels were achieved despite a challenging market environment for the infrastructure sector servicing subsidiaries. A significant increase in the revenue generated in the subsidiaries servicing the Energy sector counter balanced the decline in the infrastructure sector, resulting in a share of 89% of total revenue being generated in the subsidiaries servicing the Energy sector.

74% of the total revenue was generated through the sale of equipment and goods, 19% by the provision of services, and the remaining through revenues from rentals of machinery and equipment.

Enzo Dellesite, Al Mahhar's Chief Executive Officer commented: "In line with our communication for the publication of the financial results for the first six months of 2023, I am pleased to confirm that our Energy sector servicing subsidiaries are delivering according to plan – we have significantly shifted the Company's exposure during the first nine months of this year towards the growing Energy sector and strategically determined to reduce the exposure to the infrastructure sector. We remain excited and optimistic for the forthcoming significant developments and opportunities in the Qatari energy sector. We deem Al Mahhar to be well positioned to continue its growth path in the Energy servicing sector."

Following the publication of the financial results for the first six months of 2023, and this voluntary trading update relating to management accounts for the first nine months of 2023, the next financial statements which Al Mahhar will publish are the full-year results for the period ending on the 31st of December 2023.



Al Mahhar Holding Company's shares are traded under the trading ticker "MHAR" and under the International Securities Identification Number (ISIN) QA000IGXGS07.

For further information and respective details on Al Mahhar, please contact investor relations at <a href="mailto:investorrelations@almahharholding.com">investorrelations@almahharholding.com</a>.

### Important information

This press release has been prepared by Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to or approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

Press Release end.





# تحديث حول أداء الشركة كما في 30 سبتمبر 2023

تتعلق جميع الأرقام المالية الواردة في هذا البيان الصحفي بالبيانات المالية غير المدققة وغير المراجعة التي أعدتها الإدارة لفترة التسعة أشهر الممتدة من 1 يناير إلى 30 سبتمبر 2023 (9 أشهر 2023).

## تحقيق إيرادات بقيمة 517 مليون ريال لشركة المحار القابضة في أول 9 أشهر من عام 2023

- تستمر شركة المحار بالاستفادة من الفرص الناشئة في قطاع الطاقة في قطر
- تم تحقيق 89٪ من إجمالي إيرادات شركة المحار لمدة 9 أشهر لعام 2023 من قبل الشركات التابعة لها التي تخدم قطاع الطاقة
  - قرار استر اتيجي لتقليل التعرض لقطاع البنية التحتية
  - تؤكد الإدارة النظرة الإيجابية على وجه الخصوص بشأن الشركات التابعة لها التي تخدم قطاع الطاقة

الدوحة، قطر. 5 نوفمبر 2023 م – يسر شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق) (ويشار إليها بالشركة أو المحار)، واحدة من الشركات الرائدة في توفير الخدمات والمنتجات المتخصصة لقطاعات الطاقة والبنية التحتية في دولة قطر، أن تقدم تحديثا طوعيا حول أدائها لفترة التسعة أشهر الممتدة من 1 يناير إلى 30 سبتمبر 2023 (أول 9 أشهر لعام 2023). جميع الأرقام المالية الواردة في هذا البيان الصحفي تتعلق بالبيانات المالية غير المدققة وغير المراجعة التي أعدتها إدارة شركة المحار القابضة.

حققت شركة المحار إيرادات إجمالية قدرها 517 مليون ريال قطري في الأشهر التسعة الأولى من عام 2023. وقد تم تحقيق هذه المستويات من الإيرادات على الرغم من بيئة السوق المليئة بالتحديات لقطاع البنية التحتية الذي تخدّمه بعض الشركات التابعة لها. وقد ساهمت الزيادة الكبيرة في الإيرادات المتحققة في الشركات التابعة التي تخدم قطاع الطاقة إلى موازنة الانخفاض الحاصل في الشركات التابعة التي تخدم قطاع البنية التحتية، وبذلك فقد بلغت حصة الإيرادات التي حققتها الشركات التابعة في قطاع الطاقة 89٪ من إجمالي إيرادات شركة المحار.

تم تحقيق 74% من إجمالي الإيرادات من خلال بيع المعدات والسلع، و19% من خلال تقديم الخدمات، والباقي من خلال إيرادات تأجير الآلات والمعدات.



وقد علق السيد إنزو ديليسايت، الرئيس التنفيذي لشركة المحار قائلا: "تماشيا مع نشرنا للنتائج المالية للأشهر الستة الأولى من عام 2023، يسعدني أن أؤكد بأن شركاتنا التابعة التي تقدم خدمات لقطاع الطاقة تعمل وفقًا للخطة المرسومة لها – فقد قمنا بتحويل تعرض الشركة نحو قطاع الطاقة المتنامي بشكل كبير خلال الأشهر التسعة الأولى من هذا العام واتخذنا قراراً استراتيجياً بتقليل التعرض إلى قطاع البنية التحتية. ولا نزال متحمسين ومتفائلين بشأن التطورات والفرص المهمة المقبلة في قطاع الطاقة القطرى ونرى أأن شركة المحار في وضع جيد لمواصلة مسار نموها في قطاع خدمات الطاقة".

بعد نشر النتائج المالية للأشهر الستة الأولى من عام 2023، و تقديم تحديث الأداء الطوعي هذا والمتعلق بحسابات الإدارة للأشهر التسعة الأولى من عام 2023، فإن البيانات المالية التالية التي ستنشرها شركة المحار هي نتائج السنة الكاملة للفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2023.

يتم التداول بأسهم شركة المحار تحت رمز التداول "MHAR" وبرقم التعريفي الدولي للأوراق المالية (ISIN) . لمزيد من التفاصيل حول الشركة يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة .https://almahharholding.com أو مراسلة البريد الالكتروني: investorrelations@almahharholding.com

### معلومات مهمة

أعدت شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق) ("الشركة") هذا البيان الصحفي لأغراض توفير المعلومات حصرًا. ويتمتع هذا البيان الصحفي ومحتوباته وأي معلومات تم تقديمها أو مناقشتها في ما يتعلق به بسرية وخصوصية صارمتين ولا يجوز نسخها أو إعادة توزيعها أو الإشارة إليها أو تمريرها، بشكل مباشر أو غير مباشر، إلى أي شخص أو نشرها، بشكل كلي أو جزي من دون موافقة الشركة (شريطة أنه يجوز لك الإفصاح عن هذا البيان الصحفي بشكل سري إلى المستشارين القانونيين أو الضريبيين أو الاستثماريين (إن وجدوا) لأغراض الحصول على نصيحة). يمثل قبول استلام أي جزء من العرض من جانبك قبولاً غير مشروط بشروط هذا الإخطار وأحكامه.

ولا يمثل هذا البيان الصحفي عرضًا أو دعوة أو استجداءً لأي عرض للاكتتاب أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى أو توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى. لا يُقصد من هذا العرض أن يتم التعويل عليه كأساس لقرار استثماري، وهو ليس مكتملاً، ولا ينبغي افتراض ذلك فيه. وهو مُقدَّم لأغراض العلم فقط. يخضع أي استثمار لمخاطر شتى، لم يرد ذكر أي منها في هذا العرض. وينبغي دراسة كافة تلك المخاطر بعناية من جانب المستثمرين المحتملين قبل اتخاذ أي قرار بالاستثمار.

وفي حين أنه قد تم نشر المعلومات الواردة في هذه الوثيقة بحسن نية، فإن الشركة لا تُقدم أي ضمانات أو تعهدات أو تطمينات أخرى (صريحة أو ضمنية) بشأن دقة هذه المعلومات أو استيفائها. لا تتحمل الشركة وأي من شركاتها التابعة وأي من المديرين أو المسؤولين أو الشركاء أو الأعضاء أو الموظفين أو الموظفين أو المستشارين لأي منهما أية مسؤولية أو التزام ولا يقع على أي منهم أي التزام ببذل العناية في ما يتعلق بأي تبعات تقع على أي شخص يتصرف استنادًا إلى المعلومات الواردة في هذا العرض أو أي قرار قائم عليها. لا تتعهد الشركة بإتاحة الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي أخطاء قد تصبح واضحة للعيان.

تستند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي لا تمثل حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقديرات والآراء والاعتقادات الحالية للشركة. وتنطوي تلك البيانات على مخاطر وشكوك معروفة وأخرى غير معروفة، إلى جانب عوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد علها. وبالإضافة إلى ذلك، يتضمن هذا البيان الصحفي "بيانات تطلعية". وقد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة بشكل جوهري عما هو مذكور أو وارد في تلك البيانات التطلعية.

نهاية البيان الصحفي.

